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  9191 – 9191الفنمندية  –العلاقات السياسية الامريكية 

دراسة جغرافية 
 

 

الهجوم السوفيتي عمى فنمندا الفنمندية من  -ياسية الامريكية تهدف الدراسة الى تسميط الضوء عمى طبيعة العلاقات الس         
دة الامريكية حتى انسحاب فنمندا من الحرب العالمية الثانية، وعودة العلاقات الدبموماسية بين الولايات المتح 9191عام 

عدة تساؤلات تحاول ووضع الباحث  قسمت الدراسة الى مقدمة وتمهيد وثلاث فصول وخاتمة .و .  9191وفنمندا في آب 
 ؟ 9199الى حزيران  9199كانون الاول مدة ماهمها لماذا بقيت العلاقات الدبموماسية بين الدولتين ل ،الدراسة الاجابة عميها

اتل الى جانب المانيا ضد إذ كانت فنمندا تق ،الحرب العالمية الثانية عمى طرفي نقيض في كانتا الدولتين انعمى الرغم من 
    تحدة الامريكية تقاتل ضد الالمان . كانت الولايات الم، و السوفيت
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    This study aims at shed light on the nature of American-Finnish  political relations from the 

Soviet attack of Finland in 1939 up to the Finnish withdrawal from the second world war, and 

resuming of Diplomatic relations between USA and Finland in August 1945 . This study is divided 

into a preface, introduction, three chapters and a conclusion . The researcher put several questions 

of the study is trying to answer them, the most important of what remained of diplomatic relations 

between the two countries for the period December 1941 up to June 1944 ? Although the two 

countries were on opposite sides in World War II, as Finland was fighting alongside Germany 

against the Soviets, and the United States is fighting against the Germans .  


